

SINCE 1981

2025



DEBCOM

الأعمال المطورة

Developed Business company

نبني المستقبل
بجوده و خبره و التزام



الفهرس

1	About the Company نبذة عن الشركة
2	Company Management إدارة الشركة
3	Message from the Chairman of the Board كلمة رئيس مجلس الإدارة
4	Message from the CEO كلمة الرئيس التنفيذي
5	Company History تاريخ الشركة
6	Strategic Directions توجهات الشركة الإستراتيجية
7	Our Services & Activities خدماتنا وأنشطتنا
8	Our Success Partners شركاؤنا في النجاح
9	Key Clients أهم عملائنا
10	Company Success Figures أرقام النجاح الخاصة بالشركة
11	Our Business Sectors قطاعات أعمالنا
12	Certifications & Recognitions الشهادات والتقديرات
13	Our Locations - Contact Us عناويننا - تواصل معنا

من نحن - About us

نصف قرن من البناء والتعمير

منذ سنة 1981 ميلادي، ومن المدينة المنورة بدأنا مسيرتنا، ونسعى لنكون أحد أبرز الشركات المتخصصة في المملكة العربية السعودية في تطوير المشاريع العقارية والمقاولات العامة، مع توسع مدروس نحو الاستثمار السياحي والصناعي، وأعمال التجارة العامة والاستيراد والتصدير

نقدم حلول متكاملة ومبتكرة تشمل تصميم وتطوير وتنفيذ وإدارة مشاريع المقاولات والإنشاءات في القطاع الخاص والقطاع العام، مستفيدين من الفرص الواسعة التي تتيحها رؤية المملكة 2030، ومركزين في عملنا على الجودة والاستدامة والقيمة الاقتصادية وثقة العميل

بقيادة فريق إداري محترف، ودعم من مجلس إدارة طموح، نسعى إلى تحقيق تنمية عمرانية واقتصادية مستدامة في المدن السعودية الواعدة مثل المدينة المنورة والعا وينبع وجدة، ومختلف مدن ومحافظات المملكة، مع الالتزام بالتميز في الأداء، وبناء شراكات استراتيجية

Since 1981, from the city of Madinah, Developed Business Company DEPCOM has built a strong foundation in general contracting and real estate development, and continues its steady expansion into tourism, industrial, and commercial investments, as well as import and export activities. We provide our clients with integrated, end-to-end solutions covering design, development, execution, and project management across both public and private sectors. Guided by the opportunities of Saudi Vision 2030, we are committed to delivering quality, sustainability, economic value, and long-term trust. Driven by a professional management team and the support of an ambitious Board of Directors, we strive to achieve sustainable urban and economic growth in promising Saudi cities such as Madinah, AlUla, Yanbu, and Jeddah, and across all cities in the Kingdom while consistently focusing on excellence in performance and building strategic partnerships.

إدارة الشركة - Management of the Company

Eng. Abdulaziz Mohammed Ibrahim bin Hussein
Chairman of the Board رئيس مجلس الادارة

Mr. Fayez Mohammed Ibrahim bin Hussein
Managing Director of the Board عضو مجلس الادارة المنتدب

Mr. Abdullatif Muhammad Ibrahim bin Hussein
Vice Chairman of the Board نائب رئيس مجلس الادارة

Mr. Suleiman Ibrahim bin Hussein
Board Member عضو مجلس الادارة

Mr. Sami Mohammed Ibrahim bin Hussein
Board Member عضو مجلس الادارة

Mr Ahmed Maazoun
الرئيس التنفيذي

Real Estate Sector
قطاع التطوير العقاري

Tourism Sector
قطاع التطوير السياحي

Contracting Sector
قطاع المقاولات

Commercial Sector
القطاع التجاري

Industrial Sector
القطاع الصناعي

كلمة رئيس مجلس الإدارة

بسم لله الرحمن الرحيم
الحمد لله رب العالمين، والصلاة والسلام على أشرف الأنبياء والمرسلين

يسرني أن أعبّر عن فخري بما حققته شركة الأعمال المتطورة خلال السنوات الماضية من تأسيس راسخ وبناء هوية مميزة في مجالات المقاولات، التطوير العقاري، التجارة، والخدمات. واليوم، ونحن ننتقل إلى مرحلة جديدة من النمو والتوسع، ننظر إلى المستقبل بإيمان عميق وعزم لا يلين لتحقيق التميز والريادة لقد وضع مجلس الإدارة رؤية طموحة للتنويع الاستثماري المدروس وتوسيع قاعدة الأعمال، مع الالتزام بأعلى معايير الحوكمة والجودة، ودعم الإدارة التنفيذية لتحقيق أهدافنا الاستراتيجية نحن نسعى لاستغلال الفرص الواعدة المتوافقة مع رؤية المملكة 2030، والتوسع في عدة مسارات رئيسية تضمن مستقبلاً متنوعاً ومستداماً

بنية تقنية متقدمة

ترتفع من كفاءة العمليات وتحسن مستوى الشفافية والتفاعل مع السوق

تطوير عمرا ني

يقدم تطلعات الأفراد واحتياجات المدن، ويضع قيمة حضارية وإنسانية عالية

استثمارات سياحية

تواكب حركة النمو في السياحة الدينية والريفية والثقافية

مشاريع صناعية

تساهم في توطيد الإنتاج وتبديل الطلب المحلي المتزايد

نشاط تجاري عالمي

يتفاعل مع الأسواق الخارجية، ويربط الشركة بشبكة موارد وتوريد واسعة

رؤيتنا تتجاوز الربحية لتشمل الأثر المجتمعي، والمساهمة في بناء اقتصاد وطني قوي، وتحقيق التكامل بين المشاريع والقطاعات وفي الختام، نجدد التزامنا بدعم كل ما يدفع بالشركة إلى آفاق جديدة، مع المحافظة على قيمنا الأساسية الصدق، الجودة، الاستدامة، والمسؤولية نسأل الله التوفيق والسداد، والسلام عليكم ورحمة الله وبركاته

رئيس مجلس الإدارة
المهندس/ عبد العزيز بن حسين

Chairman's Message

“Bismillah Arrahman Arrahim”

In the Name of Allah, the Most Gracious, the Most Merciful

All praise is due to Allah, Lord of the worlds, and may peace and blessings be upon the noblest of Prophets and Messengers

It is with great pride that I reflect on the achievements of Developed Business Company (DEPCOM) over the years – from laying strong foundations to establishing a solid presence in contracting, real estate development, commerce, and services. Today, as we enter a new phase of growth, we look forward with determination to achieve greater excellence and leadership. Guided by an ambitious vision set by the Board of Directors, we remain committed to strategic diversification, quality, and governance, while seizing the opportunities of Saudi Vision 2030 to ensure sustainable growth across key sectors:

Advanced Technological

It increases operational efficiency, improves transparency, and interaction with the market

Quality Urban Development

It presents the aspirations of individuals and the needs of cities, and sets a high cultural and humanistic value

Sustainable Tourism

It aligns with the growth of religious, rural, and cultural tourism

Strategic Industrial Projects

It contributes to localizing production and replacing the increasing local demand.

Global Commercial Activity

It interacts with foreign markets and connects the company with a wide network of resources and supplies.

Beyond profitability, our mission is to create community impact, contribute to a strong national economy, and build long-term value. We reaffirm our commitment to our core values: Integrity, Quality, Sustainability, and Responsibility. May Allah grant us success and guidance.

Chairman of the Board

Eng. Abdulaziz bin Hussein





كلمة الرئيس التنفيذي

بسم لله الرحمن الرحيم
الحمد لله رب العالمين، والصلاة والسلام على أشرف الأنبياء والمرسلين

يشرفني عل الصعيد الشخصي قيادة مسيرة التطوير والتنوع الإستثماري التي ينتهجها مجلس إدارة الشركة برئاسة المهندس "عبدالعزیز محمد إبراهيم بن حسين" والتي تعمل عل تقديم الدعم المستمر لنسج قُدماً لتحقيق أهداف وتوجهات الشركة في المرحلة القادمة ويسرني أن أقدم لكم ملامح الرؤية المستقبلية لشركتنا، شركة الأعمال المطورة، والتي نعمل من خلالها عل رسم مستقبل طموح يجمع بين النمو الاقتصادي، والتنمية العمرانية، والتنوع الاستثماري لقد تأسست شركتنا عل أسس راسخة من الالتزام بالجودة، والابتكار، وخدمة المجتمع، واليوم ننتقل من مرحلة التأسيس إل مرحلة التوسع والتنوع الاستثماري، بما يتواءم مع مستهدفات رؤية المملكة 2030 ويستجيب للفرص الكبرى التي تتيحها النهضة الشاملة في المملكة العربية السعودية

رؤيتنا المستقبلية تتبلور في التوجهات الإستراتيجية التالية



التوسع في أعمال
التجارة العامة
والاستيراد والتصدير



الاستثمار
في القطاع
السياحي



الدخول في
القطاع
الصناعي



التحول إلى
مطور عقاري
شامل

ختامًا، إن ما نحققه اليوم هو نتيجة عمل جماعي، ورؤية بعيدة المدى، ودعم مستمر من مجلس إدارة الشركة ومساهميها وموظفيها الذين أعتز بجهودهم. ونحن عل يقين بأن المستقبل يحمل فرصًا هائلة، وأن شركة الأعمال المطورة بإذن الله ستكون من رواد المرحلة القادمة في العديد من القطاعات والله ولي التوفيق.. والسلام عليكم ورحمة الله وبركاته

الأستاذ / أحمد محمد نجيب المعزون
الرئيس التنفيذي

Chairman's Message

“Bismillah Arrahman Arrahim”

In the Name of Allah, the Most Gracious, the Most Merciful

All praise is due to Allah, Lord of the worlds, and may peace and blessings be upon the noblest of Prophets and Messengers

It is a personal honor for me to lead the path of development and investment diversification set forth by the Board of Directors, chaired by Eng. Abdulaziz Mohammed Ibrahim bin Hussein, which continuously provides support as we move forward to achieve the company's goals and future directions. I am pleased to present to you the key features of the future vision of Developed Business Company (DEPCOM) – a vision built on ambitious aspirations that combine economic growth, urban development, and strategic investment diversification.

Our company was founded on basic principles of commitment to quality, innovation, and community service. Today, we are moving from a phase of establishment to a phase of expansion and investment diversification, aligned with the objectives of Saudi Vision 2030 and in response to the great opportunities offered by the Kingdom's comprehensive renaissance.



**Expanding general
trade, import, and
export activities**



**Investing in
the tourism
sector**



**Entering the
industrial
sector**



**Transitioning to a
comprehensive real
estate developer**

In conclusion, what we have achieved today is the result of teamwork, long-term vision, and continuous support from the Board of Directors, shareholders, and employees, whose efforts I deeply value. We are confident that the future holds tremendous opportunities, and that, with the will of Allah, Developed Business Company DEBCOM will be among the pioneers of the next phase across multiple sectors.

**Mr. Ahmed Maazoun
Chief Executive Officer**



تاريخ الشركة - Our history

نصف قرن من البناء والتعمير

منذ أكثر من 44 سنة، وتحديدًا سنة 1401 هجري 1981 ميلادي، تأسست "مؤسسة محمد إبراهيم بن حسين للمقاولات" على يد الأستاذ "محمد إبراهيم بن حسين" وكانت مؤسسة فردية وزاولت نشاطها في المقاولات في إنشاء المساكن في محافظة العلا والمدينة المنورة وتوسعت أنشطتها في إنشاء المباني الحكومية والدخول في المنافسات العامة وقد زاولت المؤسسة عدة أنشطة مختلفة من ورش للسيارات وورش الحدادة والنجارة وورش الالمنيوم وبيع مواد البناء وكذلك في أنشطة نظافة الشوارع وزراعة الأشجار وصيانة المزروعات في الشوارع واستمرت المؤسسة بمزاولة أنشطتها وإدارة مؤسسها الأستاذ محمد إبراهيم بن حسين وقد نفذت المؤسسة العديد من المشروعات السكنية والمشاريع الحكومية: مجمعات مدارس للبنين والبنات ومساجد ومباني إدارية وسكنية ومشاريع بنية تحتية وغيرها من المشاريع المختلفة سنة 1431 هجري 2010 ميلادي، تحولت المؤسسة إلى شركة محدودة وسميت "شركة الأعمال المطورة المحدودة" واستمرت الشركة في تنفيذ العديد من المشاريع السكنية والحكومية من مجمعات مدارس ومباني إدارية للعديد من الجهات الحكومية ومساجد وغيرها من المشاريع المختلفة سنة 1443 هجري 2022 ميلادي تحولت الشركة بفضل الله إلى شركة مساهمة مقفلة: "شركة الأعمال المطورة - شركة مساهمة مقفلة" ليستمر العطاء ويمتد البناء وتتوسع الشركة في مشاريعها وأنشطتها

المختلفة وتم تعيين مجلس إدارة للشركة لإدارتها ونتمن لها الاستمرار والعطاء والنمو والازدهار بتوفيق الله ورعايته وفي نفس السنة، عقدت الشركة أول اجتماع لمجلس الإدارة بعد تحولها إلى شركة مساهمة مقفلة برئاسة المهندس عبدالعزيز محمد بن حسين" رئيس مجلس الإدارة ومناقشة العديد من المواضيع المدرجة على جدول الأعمال من المشاريع القائمة وخطط الشركة المستقبلية وفي سنة 1447 هجري 2025 ميلادي، بدأت الشركة مرحلة جديدة، حيث قررت إدارة الشركة تكليف رئيس تنفيذي جديد للشركة "الأستاذ أحمد بن محمد نجيب المعزون" مهمته التوجه نحو تنويع وتطوير أعمال الشركة، بالإضافة لتنمية أنشطتها الأساسية من أعمال المقاولات والتجارة وتوجه الشركة نحو الاستثمار في التطوير العقاري، والاستثمار في المجال السياحي، والاستثمار في المجال الصناعي، والتنويع أعمال التجارة والاستيراد والتصدير. لتساهم بشكل فعال في تحقيق توجهات المملكة من خلال رؤية 2030

Our history

Our history... Half a Century of Dedication and Excellence

Founded in 1981 (1401 H) by "Mr. Mohammed Ibrahim bin Hussein", the company began as a sole proprietorship under the name "Mohammed Ibrahim bin Hussein Contracting", focusing on residential construction in Al-Ula and Medina. Over the years, the company expanded into government buildings, public tenders, workshops, construction materials, urban maintenance, and landscaping. In 2010 (1431 H), the company was converted into a limited liability company,

"Developed Business Company Limited", continuing to deliver residential and government projects, schools, administrative buildings, mosques, and other infrastructure developments. In 2022 (1443 H), the company transitioned into a closed joint-stock company, "Developed Business - SARL",

"DEBCOM" further broadening its activities while establishing a board of directors to guide strategic growth. In 2025 (1447 H), the company entered a new phase of development, appointing Mr. Ahmed Maazoun as the new CEO.

The company now focuses on diversifying and developing its core contracting and commercial activities, as well as investing in real estate development, tourism, industrial projects, trade, import, and export. Through these strategic directions, DEBCOM continues to contribute effectively to achieving the Kingdom's Vision 2030





رؤيتنا - Vision

الريادة في التطوير العقاري والمقاولات والاستثمار عبر مشاريع وقطاعات مبتكرة ومتنوعة ومستدامة تساهم في بناء مستقبل المدن وتحقيق أهداف رؤية 2030

Leading in real estate development, contracting, and investment through innovative and sustainable projects and sectors that help shape the future of cities and achieve the goals of Vision 2030.

رسالتنا - Our Mission

نقدّم حلولاً متكاملة ومبتكرة في التطوير العقاري والمقاولات والاستثمار في السياحة والصناعة والتجارة، مع التركيز على الجودة والكفاءة والشراكات الاستراتيجية

We deliver innovative and integrated solutions in real estate, construction, and investments across tourism, industry, and trade—driven by quality, efficiency, and strategic partnerships.



Our Values - قيمنا



الابتكار

نبكر حلولاً ذكية ومستدامة تغير معايير السوق |
وتلهم المستقبل

Innovation

We create smart, sustainable solutions that
redefine market standards and inspire the
future.



الجودة

نلتزم بأعلى المعايير لتقديم مشاريع استثنائية تميزنا
في كل خطوة

Quality

We are committed to the highest standards,
delivering exceptional projects that set us
apart every step of the way.



الشفافية والنزاهة

نبني علاقات قائمة على الثقة والصدق مع شركائنا
وعملائنا

Transparency & Integrity

We build relationships based on trust and
honesty with our partners and clients



روح الفريق

نتعاون داخليا وخارجيا لتحقيق أهداف مشتركة
ونصنع النجاح معاً

Team Spirit

We collaborate internally and externally to
achieve shared goals and create success
together



التفوق

نسعى للريادة في الأداء والخدمة، لترتقي دائماً
بتجربة عملائنا

Excellence

We strive for leadership in performance and
service, continuously enhancing our
customers' experience



الاستدامة

ندمج البعد البيئي والاجتماعي والاقتصادي في
كل مشروع لتحقيق أثر مستدام

Sustainability

We integrate environmental, social, and
economic dimensions into every project to
achieve lasting impact



أهدافنا - Our Objectives

- ✓ التحول إلى مطور عقاري متكامل قادر على تمويل وتصميم وتنفيذ وإدارة المشاريع
- ✓ التوسع في الاستثمار السياحي من خلال مشاريع الضيافة والفندقة والترفيه
- ✓ بناء قاعدة صناعية مستدامة تلبي احتياجات السوق المحلي في قطاعات محددة
- ✓ تأسيس ذراع تجاري مرن للتجارة العامة والاستيراد والتصدير يخدم مختلف القطاعات
- ✓ تعزيز التميز التشغيلي والتحول الرقمي في إدارة المشاريع والخدمات
- ✓ رفع العوائد الاستثمارية وتنويع مصادر الدخل عبر مشاريع مدروسة وذات قيمة مضافة
- ✓ المساهمة في التنمية المجتمعية والعمرانية في المدن السعودية الواعدة

- ✓ Transforming into a fully integrated real estate developer with capabilities in financing, design, execution, and project management.
- ✓ Expanding into tourism investment through hospitality, hotel, and entertainment projects.
- ✓ Building a sustainable industrial base to meet local market needs in targeted sectors.
- ✓ Establishing a flexible commercial arm for general trade, import, and export across multiple sectors.
- ✓ Enhancing operational excellence and digital transformation in project and service management.
- ✓ Increasing investment returns and diversifying revenue streams through well-planned, high-value projects.
- ✓ Contributing to social and urban development in Saudi Arabia's promising cities.

خدماتنا وأنشطتنا - Our Services and Activities



الاستثمار السياحي - Tourism Investment

نقوم ببناء وتطوير وتشغيل مرافق الضيافة والفنادق والوحدات السياحية الفندقية ونقوم بإبرام شراكات مع شركات ومنظمات محلية ودولية في مجال السياحة

We build, develop, and operate hospitality facilities, hotels, and hotel-style tourist units. We establish partnerships with local and international companies and organizations in the tourism sector.



أعمال المقاولات والإنشاءات Contracting and construction works

تنفيذ مشاريع البنية التحتية وبناء الوحدات السكنية والتجارية والصناعية والخدمية والحكومية ونقوم بإدارة وتنفيذ المشاريع والمشتريات والمقاولات من الباطن

We execute infrastructure projects and construct residential, commercial, industrial, service, and governmental units. We also manage and implement projects, procurement, and subcontracting.

منهجية إدارة الإنشاءات التي تقدمها شركة ديبكوم

تخطيط ما قبل الإنشاء نمذجة التكلفة المؤسسية، تقديرات وتتبع أسس التصميم، دراسات/ توصيات هندسة القيمة، دراسات تكلفة دورة الحياة، تطوير جداول الإنجاز والتكلفة لكل دورة حياة

إدارة الإنشاءات إدارة ما قبل الإنشاء، إدارة العقود، استشارة المالك/العميل، تطوير أقصى سعر مضمون، إدارة الجدول الزمني والمراحل، الإدارة المالية/التأمينية المشتريات منح العقود، إعدادات تقارير المشروع، التشغيل والبدء، قائمة الأعمال النهائية/الإغلاق التصميم، البناء وتأکید جودة الإنشاءات

MAJOR CONSTRUCTION MANAGEMENT APPROACHES RAPCO CAN OFFER

- 1- Pre-construction Planning (Cost Modeling, basis of design Estimates & Tracking, value Engineering studies/recommendations, Life Cycle Cost Studies, Milestone & CPM Schedule Development)
- 2- Construction Management (Pre-construction Management, Contract Administration, Owner/Client consultation, Guaranteed maximum Price Development, Schedule and Phasing Management, Financial/Insurance Management, Procurement/Contract Award, Project Reporting, Commissioning & Start-up, Punch list/Close-out)
- 3- Design Build (Single source design/construct management, CPM Schedule development, construction, QC/QA management).



التطوير العقاري - Real Estate Development

نقوم بتطوير مشاريع سكنية وتجارية ومرافق متعددة الاستخدام وإدارة الأصول العقارية وتأجيرها وتشغيلها وتسويقها ونقبل مشاركة الأفراد والمؤسسات لتنفيذ مشاريع تطوير عقاري سواء عن طريق تقديمهم الأرض ونقوم نحن ببنائها وتعميرها وبيع الوحدات بعد تشطيبه

We develop residential and commercial projects, as well as mixed-use facilities. Our services include real estate asset management, leasing, operation, and marketing.

We welcome partnerships with individuals and companies to implement real estate development projects, whether by providing the land – in which case we handle the construction, development, and sale of the units after completion and finishing.



أعمال التجارة العامة والاستيراد والتصدير General Trading, Import & Export

نقوم باستيراد وتوزيع المواد الخام، الأثاث، الأغذية، والمعدات وتصدير المنتجات الوطنية للأسواق الخارجية

We import and distribute raw materials, furniture, food products, and equipment. We also export national products to international markets.



الصناعة - Industrial Sector

نقوم بإنشاء وتشغيل مصانع إنتاج مواد ذات طلب متزايد ومنتجات استهلاكية وتطوير خطوط إنتاج تعتمد على التقنية والجودة

We establish factories that produce high-demand materials and consumer products, and we develop production lines based on advanced technology and quality

SOME OF THE DIVERSE PROJECTS GCS HAS DELIVERED ARE



Office Building
& Office Center



Industrial
Complexes



Hotels &
Recreational Centers



Military & Defense
Complexes



Hospitals & Medical
Facilities



Oil & Gas Facilities



Mining Facilities



Power Generation
Facilities



Retail & Commercial
Centers



Schools & Educational
Facilities



Residential & Housing
Developments

شركاؤنا في النجاح

عل مدار مسيرتنا، شكّل ثقة شركائنا وعملائنا العمود الفقري لنجاح شركة الأعمال المطورة في المقاولات والتطوير العقاري حرصا عل بناء شراكات استراتيجية قائمة عل الاحترافية والجودة مع أبرز الجهات في القطاعين العام والخاص، مما يعزز مكانتنا كشريك موثوق في تنفيذ وتطوير المشاريع ومن أهم شركائنا في النجاح

Throughout our journey, the trust of our partners and clients has been the cornerstone of Advanced Business Company's success in contracting and real estate development. We have prioritized strategic partnerships built on professionalism and quality with leading entities in both public and private sectors, reinforcing our position as a trusted partner in project execution and development. Our key success partners:

- Madinah Region Municipality
- Madinah Region Development Authority
- Royal Commission for Al-Ula
- Royal Commission for Jubail & Yanbu
- Ministry of Municipal, Rural Affairs & Housing
- Ministry of Education
- Ministry of Islamic Affairs, Dawah & Guidance
- General Authority for Real Estate
- Kafalah Program for SME Financing
- Saudi Industrial Development Fund
- Public Investment Fund (PIF)
- Leading Banks, including Al Rajhi Bank, National Commercial Bank, Riyadh Bank, and other ...

- أمانة منطقة المدينة المنورة
- هيئة تطوير منطقة المدينة المنورة
- الهيئة الملكية لمحافظة العلاء
- الهيئة الملكية لمحافظة الجبيل وينبع
- وزارة الشؤون البلدية والقروية والإسكان
- وزارة التعليم
- وزارة الشؤون الإسلامية والدعوة والإرشاد
- الهيئة العامة للعقار
- برنامج كفالة لتمويل المنشآت
- صندوق التنمية الصناعية السعودي
- صندوق الإستثمارات السعودي
- البنوك وعلى رأسها بنك الراجحي والبنك الأهلي
- وبنك الرياض والعديد من
- جهات التمويل الإسلامي الأخرى



أهم عملائنا - Our Key Clients

- الجهات الحكومية في القطاعات المختلفة، وعلى رأسها التعليم والإسكان
- الجمعيات والمؤسسات الدينية المشرفة على إنشاء وصيانة المساجد والمرافق الخيرية
- شركات التطوير العقاري الخاصة وشركاء البناء وإدارة المشاريع
- المستثمرون في السياحة، التجارة، والصناعة، بما في ذلك موردي مواد البناء والمعدات والخدمات اللوجستية
- تجار وموزعون في مجالات الاستيراد والتوزيع المحلي

- Government entities across various sectors, notably Education and Housing.
- Religious organizations overseeing the construction and maintenance of mosques and charitable facilities.
- Private real estate developers and partners in construction and project management.
- Investors in tourism, commerce, and industry, including suppliers of construction materials, equipment, and logistics services.
- Traders and distributors in import and local distribution sectors.